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okruglog stola o javnoj nabavi, koja se 
trebala održati i prije Sabora, obustav-
ljene jer su se pojavile sumnje je li to 
uopće opravdano, posebno što među 
temama najavljenim za Sabor ima vrlo 
malo takvih radova. U raspravi u kojoj 
su sudjelovali Josip Švenda, Boris Čupić, 
Zdravko Jurčec, Dragan Blažević i Bran-
ko Klasić (predsjednik DGI-a Hrvatsko 
zagorje) spomenuta je dogovorena mo-
gućnost da se o temama vezanim uz 
javnu nabavu može pisati u časopisu 
Lider. Na kraju je zaključeno da Miljana 
Brkić pokuša pripremiti raspravu o jav-
noj nabavi u drugoj polovici rujna 2012.
U nastavku sjednice govorilo se o radu 
temeljnih i specijalističkih društava, a u 
raspravi su sudjelovali prof. dr. sc. Vje-
ran Mlinarić, Boris Čupić i Zdravko Jur-
čec. Spomenute su neizmirene obveze 
temeljnih društava i analizirani proble-
mi vezani uz financiranje HSGI-a.
Slijedila je rasprava o zabilježbi sa sa-
stanka dijela Predsjedništva koji je 
sazvan zbog sporazumnog raskida 
ugovora s dosadašnjim direktorom Bo-
risom Čupićem koji se povukao zbog 
zdravstvenih razloga. Na sastanak su 
uz predsjednika bili pozvani svi pot-
predsjednici i tajnica te glavni i odgo-
vorni urednik i tu je zaključeno da se 
za v. d. direktora do kraja 2012. Pred-
sjedništvu predloži Zdenko Blažeković, 
dipl. ing., dosadašnji administrativni 
tajnik. U nastavku je Zdenko Blažeković 
predstavio ukupnu financijsku situaciju 
HSGI-a.
U nastavku se biralo v. d. direktora iz-
davačke djelatnosti i stručnih službi 
HSGI-a. U dugotrajnoj i mjestimice žu-
stroj raspravi sudjelovali su Josip Šven-
da, Antun Pospišil, Boris Čupić, Zdravko 
Jurčec, Nada Zadravec i Dragan Blaže-
vić. Na kraju je većinom glasova za v. d. 
direktora izabran Zdenko Blažeković, s 
tim što je odlučeno da će se javni natje-
čaj za novog direktora raspisati nakon 
Sabora hrvatskih graditelja.

nema nikakve bojazni, posebno i stoga 
što će Sabor biti glavni događaj hrvat-
skog graditeljstva. Najavio je skori raz-
govor u Bosni i Hercegovini s predsjed-
nikom UKI BiH (Udruženje konzultanata 
inženjera Bosne i Hercegovine) koja će 
biti zemlja partner i pozvao sve pred-
stavnike temeljnih društava da u svojih 
sredinama pokušaju potaknuti tvrtke i 
institucije da se uključe u pripremu i or-
ganizaciju Sabora.
U raspravi se govorilo o zaduživanju 
članova Izvršnoga organizacijskog od-
bora i članova temeljnih društava za 
dobivanje što više sponzora. Spomenut 
je i okrugli stol o energetskoj učinkovi-
tosti, a u raspravi su sudjelovali Boris 
Čupić, Zdravko Jurčec i Josip Švenda pa 
je zaključeno da se ministra Ivana Vr-
doljaka, koji je prihvatio pokroviteljstvo. 
izvijesti o organizaciji Sabora i rješava-
nju nagomilanih problema velikih gra-
đevinskih tvrtki.
U nastavku je prof. Lakušić govorio o 
pristiglim radovima (82 rada prihvaće-
na, a 24 u razmatranju), a najavljen je 
i određen broj radova iz inozemstva. 
Spomenuo je i voditelje okruglih stolova 
i rekao da su određeni voditelji za želje-
znicu, promet, energetiku i hidrotehniku 
Slijedi pronalaženje voditelja rasprave 
o javnoj nabavi koja je predviđena kao 
jedna od glavnih tema Sabora 2012. 
Odlučeno je da se raspiše natječaj za 
dodjelu nagrade za životno djelo i da 
su nužna obrazloženja sa životopisima, 
a ujedno je zaključeno da kotizacija za 
Sabor za one koji se prijave nakon 15. 
listopada 2012. bude povećana na 1500 
kuna + PDV.
Miljana Brkić, voditeljica odbora za re-
gulativu, istaknula je da su pripreme 

Sjednica Predsjedništva Hrvatskog sa-
veza građevinskih inženjera (HSGI-a), 
12. po redu, održana je 19. lipnja 2012. 
Sjednicu je vodio predsjednik Josip 
Švenda, dipl. ing. građ., koji se odmah 
posebno zahvalio Anti Graši iz DIT-AGG-
a Zadar na domaćinstvu i dobroj orga-
nizaciji 44. redovite godišnje skupštine.
Nakon manjih izmjena predloženoga 
dnevnog reda uslijedilo je jednogla-
sno usvajanje zapisnika 44. skupštine 
održane u Zadru i prethodne sjednice 
Predsjedništva. Ujedno je predsjednik 
izvijestio nazočne kako je upućeno prije 
dogovoreno pismo Ivanu Vrdoljaku, mi-
nistru graditeljstva i prostornog uređe-
nja, vezano uz uključenost HSGI-a u pri-
premu zakonskih rješenje i pravilnika.
O Saboru hrvatskih graditelja 2012. 
izvijestio je predsjednik Znanstvenog 
odbora i glavni i odgovorni urednik ča-
sopisa Građevinar prof. dr. sc. Stjepan 
Lakušić. Istaknuo je kako je dosad ve-
lik doprinos u pripremama Sabora dala 
akademska zajednica, posebno u pri-
javama znanstveno-stručnih članaka. 
Pripremljena je i druga nešto opširnija 
obavijest (sa svim informacijama o pri-
stiglim radovima i detaljnim informa-
cijama za marketinške nastupe tvrtki) 
koja je i tiskana u časopisu, a priloženi 
su i logotipi tvrtki koje su dosad podr-
žale Sabor. Zaključio je kako su trenu-
tačne aktivnosti vezane uz pronalazak 
stručnjaka iz pojedinih područja građe-
vinarstva koji bi predstavili što je dosad 
napravljeno između dvaju Sabora, ali i 
vodili najavljene rasprave. Štoviše na-
javljena je i jedna s pomalo neobičnim 
pristupom u kojoj bi se ukazivalo na 
probleme i greške u projektima. U pri-
premama je dosta napravljeno i stoga 
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